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                                                            REFERAT 
 

 

Punkt 1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

Punkt 2. Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

Punkt 3. Status Pensionistavisen 

Deadline for materiale til næste udgave er den 28, marts. Deadline for adressefil er 26. marts.  

 

I næste nummer kommer der en artikel om den nyetableret sygeplejeklinik. Ligeledes arbejdes der 

på at få en artikel om flytning af høreklinikken. 

 

Jørgen har sendt til Janni vedr. hvornår der ønskes udbetaling af tilskud, så det skulle gerne ske 

rettidig. 

 

Punkt 4. Nyt fra Rådets medlemmer 

Seniorrådet er blevet micropartner i Sund by, og Grethe og Jytte har været til diplomoverrækkelse. 

Seniorrådet har som micropartner allerede fået en henvendelse, om de ønsker at deltage i Danmark 

spiser sammen. Seniorrådet drøfter det i nærmeste fremtid. 

 

Jørgen spurgte til, om der er mulighed for, at Seniorrådet kan finansiere dele af de cafeture for 

ensomme, som brugerrådene arrangerer. Hanne Bylov orienterede om den proces, som er i gang 

med brugerrådene omkring finansieringen.  

 

Aksel orienterede om, at Regionsældrerådet er ved at arrangere et stormøde for regions ældreråd 

den 24. oktober vedr. det nære sundhedsvæsen. Det bliver formentlig i Fredericia. 

 

Punkt 5. Valg af tema til Seniorrådets møde den 12. april 

Seniorrådet har drøftet det på deres formøde og har følgende ønsker til emner: 

- Akutpladser kontra aflastningspladser. Hvad er forskellen? Mona forklarede på dette møde, 

hvad forskellen var. 



- Planlægning af besøg i Plejen – Hvordan gør man det. 

- Status Sundhedshuset 

- Puljepenge- Stat – Kommune. Hvad er der af kommunale og statslige tidsbegrænsede 

puljer?  Hvad sker der, når puljerne udløber? 

- Hvordan fungerer akutfunktionen? Introduktion ved en akutsygeplejerske 

 

Punkt 6. Planlægning af temamøde med Senior og Handicapudvalget og Sundhedsudvalget 

Forslag om at holde møde samlet med begge udvalg en mandag slut maj eller start juni.  Rådets 

medlemmer lægger hovedet i blød for at finde emner til mødet, og det tages også med som et punkt 

på Seniorrådets møde den 12. april. 

 

Punkt 7. Sager til Senior- og Handicapudvalget v/Mona 

Punkt 7.1 Projekt Hænder nok – Senior- og Handicapområdet 

Mona orienterede om sagen, og Seniorrådet tog sagen til efterretning og følger indstillingen. 

 

Punkt 7.2. Sundhedsfaglige tilsyn i 2018 

Mona orienterede om sagen og Seniorrådet tog sagen til efterretning 

 

Punkt 7.3 Godkendelse af Demenshandleplan for Fredericia 

Hanne gennemgik Demenshandleplanen og fortalte om forløbet i udarbejdelsen af den. Seniorrådet 

har bidraget til udarbejdelsen og godkender den. De synes, at det er et super fint arbejde, hvilket har 

resulteret i et rigtig godt værktøj. 

 

Punkt 7.4 Regnskab 2018 

Mona orienterede om sagen, og Seniorrådet tog sagen til efterretning 

 

Punkt 8 Sager til Sundhedsudvalget v/Mona 

Punkt 8.1 Brugertilfredshedsundersøgelse 2018-2019 – Genoptræningscentret 

Mona orienterede om sagen, og Seniorrådet tog sagen til efterretning. 

 

Punkt 8.2 Orienteringssag – frit valg til genoptræning efter Servicelovens §140 

Mona orienterede om sagen, og Seniorrådet tog sagen til efterretning. 

 

Punkt 9 Venteliste til pleje- og dagcentre 



Punkt 9.1 Orientering v/Jan Kargo 

Mona orienterede om status på ventelisten.  Der er stadig stor efterspørgsel, især på demenspladser. 

 

Punkt 10. Senere indkomne sager 

Ingen 

 

Punkt 11. Eventuelt 

Centerbestyrelsen på I.P. Schmidt har konstitueret sig. Mary Larsen er blevet formand og Claus 

Oxenbøll er blevet kasserer. 

 

Aksel er blevet bedt om at undersøge, hvordan Fa Kommune håndterer tryksår og tryksårsmadrasser 

ifm. med hans arbejde i Regionsældrerådet. Mona undersøger og vender tilbage til Aksel. 

 

 

 

 

 


